



**BUREAU
VERITAS**

CERTIFICAT « D'ÉVALUATION DE LA CONFORMITÉ »
 CERTIFICATE OF CONFORMITY ASSESSMENT

selon la Directive 2010/35/EU - Équipements Sous Pression Transportables

as per Transportable Pressure Equipment Directive 2010/35/EU

N° CE-0062-TPED-TVL 003-21-IND

Nom du fabricant / Manufacturer (Name):

TRANS VALVES (INDIA) PVT.LTD

Adresse / Address:

15-B, S.V.CO-OP INDUSTRIAL ESTATE PHASE I I.D.A.
 TELANGANA.

500055 HYDERABAD

India

ÉQUIPEMENT / EQUIPMENT

Désignation / Item:

Self-closing LPG cylinder valves with Pressure Relief.

Description / Description:

Self-Closing LPG cylinder valve with an outlet connection of ø
 20mm Quick Coupling (G.52) and Inlet connection ¾" – 14 NGT
 (External Taper Threads) Model-TVL- CE /SCSR1/20A

Certificat « d'agrément de type » n° :

CDG-T-TVL 003-2011-IND rev-A

Type-approval certificate n°

Emis par / Issued by:

Bureau Veritas Services SAS (0062)

Valable jusqu'au / Valid until:

02/09/2021

Rapport de contrôle initial :

TVL-IIR-03-2021

/ Initial inspection report:

Certificat de « Conformité de la fabrication » n° :

CDG-C-TVL003-21-IND

/ Certificate of Compliance:

Liste des pièces jointes / Remarks -List of enclosures:

Technical File: TVL-SCSR/20mm_5m3/02 containing Drawings,
 MTCs, IRs and Calibration certificates

Le présent document est invalide s'il est utilisé ou présenté sans les annexes qu'il mentionne et qui lui sont indissociables.

VOID if used or presented without the listed attachment(s) which form(s) part of this document.

INFORMATIONS / INFORMATION

Marquage et emplacement sur l'équipement :

05-21/A, B & C 26bar (PRV set Value) 5m3/min (Flow capacity)

Marking and location on the equipment:

MWP D20 PRO

0062 F EN ISO 14245 TVL

On Hexagonal Faces of Valve body

Mois et Année de fabrication / Month and Year of manufacture:

05/2021

Numéro de série/lot / Serial/ Batch number:

Batch No: 05-21/A, B & C – 44,500 Nos.

La présente attestation est présumée nulle et le fabricant supportera seul les conséquences de son utilisation en cas de modification apportée à l'équipement susceptible de remettre en cause sa conformité aux exigences essentielles de sécurité ou à ses conditions d'utilisation prévues et, de manière générale, si le fabricant ne respecte pas, notamment, l'une ou l'autre des obligations mises à sa charge par la directive 2010/35/EU telle que transposée dans le(s) droit(s) national(aux) applicable(s).

This certificate shall be deemed to be void and the manufacturer shall alone bear any consequences pursuant to its use, in case of modification to the equipment where this may affect conformity with the essential safety requirements or the prescribed conditions for use of the equipment, and generally where the manufacturer fails in particular to comply with any of his obligations under directive 2010/35/EU as transposed in the applicable law(s).

Établi à Made at	Le (jj/mm/aaaa) On (dd/mm/yyyy)	Approuvé et enregistré en Approved and Recorded in	Signé par Signed by	Signature Signature
HYDERABAD	04/06/2021	France	KASHYAP GORADIA (IND-MUM)	

Code d'enregistrement / Registration Code : 2021/001821/CE-0062-TPED

Le présent document est soumis aux Conditions Générales de Service jointes à la demande d'intervention signée par le demandeur.

The present document is subject to the terms of General Conditions of Service attached to the agreement signed by the applicant.

Le présent document ne peut être reproduit que par le fabricant conformément aux termes du contrat signé entre l'entité Bureau Veritas locale et le fabricant.

The present document shall not be reproduced, except by the manufacturer in compliance with the provisions of the contract entered into between the local Bureau Veritas entity and the manufacturer.